



HONG KONG SAILING FEDERATION
香港帆船運動總會

CLUB/ASSOCIATION MEMBERSHIP APPLICATION FORM
會所/協會會員申請表

Type of membership applying for: **Club/Association** (Please delete where inapplicable)

申請會員資格:會所/協會 (請刪除不適用)

Details of Club/Association

所屬會所/協會資料

Name (English) 英文名稱	Name (Chinese, if any) 中文名稱(如適用)
Address 地址	
Business Registration Number (if any) 商業登記編號(如適用)	Number of Members 現有成員人數
Founding date of your Club/Association 會所/協會成立日期	Commodore/President 主席/會長姓名
State here the full reason why you wish to join 請詳細列明入會原因	

Contact person

聯絡人

Name (English) 英文姓名	Name (Chinese, if any) 中文姓名(如適用)
Phone number 電話	Email 電郵

Declarations

We, _____, wish to become a member of HKSF and would like to declare that the information above is true. We agree to be bounded by the M&A and by-laws once our application is successful.

聲明

我們 _____ 希望成為香港帆船運動總會會員，並宣告以上所提供的資料是正確無誤。如被接納，我同意遵守組織章程大綱、章程細則及有關附則。

Signature of Commodore/President:

主席/會長簽名：

Date :

日期：

Important Note : Please complete and return this application form, together with copies of your Memorandum and Articles of Association or Constitution, last year's financial report of which was signed either by your auditor or President/Hon Treasurer, to **The Hong Kong Sailing Federation at Room 1009 Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong.**

重要事項: 請填寫並寄回本申請表、公司備忘錄和章程副本及由您的審計師或總裁/財務主任簽署的去年財務報告到**香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑1號奧運大樓1009室**

For enquiries, please contact the HKSF office at Tel : 25048159 or Email : hksf@sailing.org.hk

如有疑問，請聯絡香港帆船運動總會：電話 25048159 或電郵：hksf@sailing.org.hk

NB: Failure to provide all the information in this form may affect this application. Membership Application without payment will not be processed.

注意：如未能完整填寫此表格可能會影響其申請，未附上會員費的申請將不予處理。